
ZAPISNIK
s 14. GoDISNJE sKUpSuNp

MIHoLJ,q,croG poDuznrNriKoc CENTRA
Lokalne razvojne agencije d.o.o.

Datum odrZavanja: 16. oZujak 2016. godine
Mjesto odrZavanja: Donji Miholjac, Trg Ante Stardevi6a 1/I
Poietak Skup5tine: 12:00 sati

Skup5tinu otvara Predsjednik Skup5tine gospodin Zoran Kovad i utvrduje da su

Skup5tini nazoini predstavnici ilanova Dru5fva:
- predstavnik Grada Donjeg Miholjca, kojeg zastupa gradonadelnik Zoran

Kovad
- predstavnica Osjedko-baranjske Lupanrje, koju zastupa pomo6nica

prodelnika zatpravljanje imovinom pri U-rpravnom odjeLl zajavne financije
Osj edko-baranj ske Zupanij e Snj eZana Vidranski- Skori6

- p..drtavnik Op6ine Magadenovac, koju zastupa nadelnik Stjepan Zivkovic

Od ostalih pozvanih na Sjednici su nazoini: Valent Poslon, direktor Miholjadkog
poduzetnidkog centra Lokalne razvojne agencije d.o.o., Ivana Al5i6, savjetnica u
MPC-u i Katica Martinovi6, radunovoda u Poduzetnidkom inkubatoru ,,OSVIT".

Predsjednik Skup5tine predlaLe da zapisnik vodi Ivana A15ii, djelatnica MPC-a.

Redovita godi5nja Skup5tina Miholjadkog poduzetnidkog centra LRA d.o.o. Donji
Miholjac sazyanaje pisanim pozivom direktora Miholjadkog poduzetnidkog centra

LRA d.o.o., gospodina Valenta Poslona, broj 0l-2016-21 od 10. oZujka 2016.
godine.

Predsjednik Skup5tine utvrduje da u radu Skup5tine sudjeluju svi ovla5teni dlanovi
Dru5tva koji raspolaZu sa 100 % danih glasova te da Skup5tina moZe pravovaljano

odludivati u svom dana5njem radu.

Predsjednik predlale da se usvoji dnevni red koji su dlanovi Skup5tine dobili u
pozivu. Kako drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda nije bilo
Skup5tina je usvojila slijede6i



DNEVNI RED

Dono5enj e Zakljudka o usvajanju Izvje5taja o radu Miholjadkog
poduzetnidkog centra LRA d.o.o. 2a2015. godinu,
DonoSenj e Zakljudka o davanju suglasnosti na Program rada Dru5tva
u2016. godini,
DonoSenj e Zakljudka o davanju suglasnosti na Financijski plan

Dru5tva u2016. godini,
Dono5enje Odluke o davanju suglasnosti upravi Dru5tvo za

kratkorodno zaduLivanje kod poslovne banke,
Dono5enje Odluke o prijenosu knj igovodstvene vrijednosti

investicij skog ulaganja iz proj ekta,,DORIBI S Network" i
Razlidito.

Rad po utvrdenim toikama dnevnog reda.

Toiks 1.

IzvjeS6e o radu Miholjadkog poduzetnidkog centra LRA d.o.o. za poslovnu
2015. godinu dostavljeno je svim dlanovima Skup5tine u pisanom obliku, a
dodatno obrazlolenje podnio je direktor MPC-a gospodin Valent Poslon, koji je
detaljno obrazloLio cjelokupno poslovanje DruStva kroz svih 12 mjeseci protekle
poslovne godine te je istaknuo da je 2015. godina bila najteLa godina u poslovanju
MPC-a. Takvo te5ko poslovanje Centra je bilo zbog zatvorenosti trZi5ta i zbog
reduciranosti natjedaja od strane ministarstava, a i oni natjedaji koji su bili
objavljeni, joS nema rezultata o njima.

Nakon uvodnog obrazlolenja, direktor Miholjadkog poduzetnidkog centra
d.o.o., gospodin Valent Poslon istaknuo je kako je protekle godine u suradnji s

Op6inom Magadenovac i Hrvatskim zavodom za zapo5ljavanjem u Centru
zaposleno 2 djelatnice preko mjera za dugotrajno nezaposlene osobe na godinu
dana koje su bile na raspolaganju tijekom cijele 2015. godine jer je jedna djelatnica
bila na porodiljnom dopustu. Ukupan broj djelatnika na kraju 2015. godine je 5.
Do potrebe za novom radnom snagom dovelo je otvaranje natjedaj a iz Programa
ruralnog razvoja za diju je realizaciju bilo potrebno pojadati kapacitet Centra kroz
educiranu radnu snagu. S ulaskom u 2016. godinu morali smo ih otkazatijer nismo
mogli financirati njihove plade, ali ako se ukale prilika i budu intenzivnije
raspisivani natjedaji i njihova realizacija planira se njihovo ponovno zapo5ljavanje
jer su djelatnice educirane zatakvu vrstu posla.

Tijekom 2015. godine se i dalje provodio projekt DORIBIS koji je zapodeo s

provedbom u lipnju2014. godine. Takoder je istaknuo da je od ostalih aktivnosti
doSlo do smanjenja izrade investicijskih elaborata jer je smanjena investicijska
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aktivnost na podrudju grada. Direktor MPC-a je istaknuo da se i dalje nastavilo
raditi na provedbi IPARD projekata iz mjera 301,302 i 101 te da je uspjesnost u
provedbi projekata 100 oA. Istaknuto je da se ve6inu godine radilo na pripremi i
izradi projekata i prijavi na natjedaje u sklopu Mjera 4, 6 i 7 Programa ruralnog
razvoja 2014. - 2020. godine. Za Opcine se radilo na prijavi na natjedaj za Mjeru
7 .1., uglavnom za izradu strategija (5 Op6ina) s dijom se izradom zapodelo krajem
godine. Takoder je istaknuo da se radilo na pripremi novih projekata
CONCORDIA u suradnji s Op6inom P. Moslavina, E-LIFE u suradnji s

Poduzetnidkim inkubatorom OSVIT i projekt RESPECT gdje je nositelj projekta
Opcina Magadenovac koji je odobren i provodi se. Ostali projekti nisu odobreni
zbog nedostatka fi nancij skih sreds tav a.

Unatod teikoj poslovnoj godini, Centar je pozitivno poslovao, odnosno,
ostvario je malu dobit. Istaknuo je da su prihodi pove6ani zbog provedbe projekta
DORIBIS.

Predsjednik otvara raspravu po podnijetom Izvje56u.

Katica Martinovid je istaknula da su prihodi pove6ani zbog projekta
DORIBIS koji se vodi kao posebni profitni centar Sto je vidljivo na stavci 1 19.

Stjepan Livkovicje istaknuo da je pro5la godina zahtijevala umjetnost da bi
se izvr5io pozitivni financijski rezultat te da je zadovoljan s radom Centra i
odekuje nastavak suradnje. Takoder je istaknuo i da iajedno odradujemo 3
projekta; projekt DORIBIS, RESPECT i zaitita slavonske kobasice.

Za rije(, se javio i gradonadelnik Donjeg Miholjca, Zoran Kovad koji je
rekao da je velika prednost za Grad imati izudenog konzultanta te da je CraO
pripremio projektnu dokumentaciju te da se od UFC-a odekuje da te projekte
aplicira na natjedaje. Istaknuo je da djelatnici imaju dovoljno iskustva u provedbi
natjedaja za susjedne Op6ine te u provedbi IPA projekata. Rekao je da bi u
sljedeiim godinama trebalo iskoristiti to znanje djelatniia na apliciranju projekata.
Istaknuo je i rad na strategiji razvoja Grada Donjeg Miholjca te Zeli-i aaf;e puno
uspjeha u radu.

Valent Poslon je istaknuo da je dobit minimalna te da bi se ona trebala
koristiti za daljnje poslovanje.

Nakon provedene rasprave u kojoj je podrZano Izvje56e o radu, predsjednik
zakljuduje raspravu i stavlja Izvje5de na glasovanje. Kako drugih prim;LaUi i
prijedloga nije bilo, Predsjednika zakljuduje raspravu i predlaLe:

1. da se usvoji Izvje56e o radu DruStva u2Ol5. godini;
2. da se iskazana dobit zadrLi u poslovanju DruStva.
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ZaIzvjeS6e su glasovali ovla5teni dlanovi Skup5tine te Predsjednik utvrduje
da je Izvje5ie o radu MPC-a u2015. godini usvojeno jednoglasno.

Toika 2.

IJz poziv za ovu Sjednicu priloZen je u pisanom obliku prijedlog Programa
rada Miholjadkog poduzetnidkog centra LRA d.o.o. za 2016. godinu. PredloZeni
program rada za 2016. godinu iznio je direktor MPC-a istaknuv5i da ie se
aktivnosti obavljati u skladu s natjedajima koji budu raspisani te da 6e se raditi na
sloZenom projektu, odnosno prijavi na natjedaj za kulturnu ba5tinu - komponenta
A za Grad Donji Miholjac te da 6e se raditi na projektima prekogranidne suradnje i
na projektima koji se direktno prijavljuju u Bruxelles kao Sto je bratimljenj. i
umteLavanje gradova i op6ina. Takoder 6e se raditi i na izradi strategij a razvoja za
Op6ine i na natjedajima PRR-a za poljoprivrednike. Istaknuo je i ako tude
raspisano puno natjedaja da 6e biti potreba za radnicima pa se planira ponovo
zaposliti djelatnice koje su prethodnu godinu bile zaposlene u Centru i toje su
educirane za ovaj posao. Takoder je istaknuo da 6e r. idury. raditi na projektima i
n atj edaj ima koj e budu raspi sivala mini starstva.

Predsjednik otvara raspravu te je podrLao aktivnosti Centra, ali i ukazao na
daljnju suradnju s jedinicama lokalnih samouprava i Osjedko-baranjske Zupanije.

Kako pitanja nrje bilo, predsjednik zakljuduje raspravu i daje prijedlog
Programa rada MPC-a za 2016_. godinu ,u glurluanje. Nakon provedenog
glasovanja Predsjednik utvrduje da iu ovlast.nf dlurrovi st<upstine jednoglasno
prihvatili Program rada Miholjadkog poduzetnidkog centra u 2016. godini.

Toika 3.

Prijedlog Financijskog plana Dru5tva za 2016. godinu dostavljen je umaterijalima uz poziv za Skup5tinu, a uvodno obrazlo{enje podnio je direktor
Centra pri demu je naglasio kako se u 2016. godini odekuje znadajan porastprihoda jer se planiraju fakturirati.strategij 

" ruruiiukoje se ir*ou;u za Opcine, aodekuju se i vedi prihodi i rashodi jer se idalje provodi projekt Donrets. Istaknuoje da 6e prihodi ovisiti o tempu kojim 
'6e 

drzivi otvarati natjedaje zapoljoprivrednike i poduzetnike te agencije. Rashodi su uglavn om vezani za pla6e
djelatnika i provodenje projekta DoRIbts. p..dvideni rashodi u financijskom
planu prilagodit 6e se mogu6nostima ostvarivanja prihoda, istaknuo je direktor
DruStva.

Predsjednik otvara raspravu po iznesenom Financijskom planu za 2016.godinu.
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Kako se za raspravu nitko ne javlja, Predsjednik zakljuduje raspravu i stavlja
prijedlog Financijskog plana Dru5tva za2016. godinu na glasovanje.

Nakon provedenog glasovanja Predsjednik utvrduje da su ovla5teni dlanovi
DruStva jednoglasno prihvatili Financijski plan DruStva 2a2016. godinu.

Toika 4.

Na dnevni red je stavljena i todka dono5enja Odluke o davanju suglasnosti
upravi Dru5tva za L<ratkorodno zaduLivanje kod poslovne banke zbog zatvarurya
financijske konstrukcije projekta DORIBIS koji je zavr5io 29. veljade 2016.
godine. Da bi se moglo podnijeti zavr5no izvje56e Ministarstvu i dobiti povrat
sredstava, potrebno je podmiriti sve obveze koje proizlaze iz projekta. MPC je
nositelj projekt te je on obvezan za podno5enje izvje56a i iz tog razloga MPC
planira podi6i kratkorodni kredit od Podravske banke u iznosu od 850.000,00 kn
koji bi se vratio kada Ministarstvo izvr5i isplatu sredstava.

Predsjednik otvara raspravu po iznesenoj Odluci o davanju suglasnosti.

SnjeZana Vidranski - Skorid je istaknula da se Osjedko-baranjska Zupanija
slai.e s davanjem suglasnosti jer prema zakonu to nije potrebno iii na Zupanijsku
skupStinu iizrazloga jer oni nisu ukljudeni s davanjem jamstva.

Valent Poslon je istaknuo da 6e jamstvo dati Opdina Magadenovac.

Kako se za raspravu vi5e nitko ne javlja, Predsjednik zakljuduje raspravu i
stavlja prijedlog Odluke o davanju suglasnosti upravi Dru5tva za kratkorodno
zaduLiv anje na glasovanj e.

Nakon provedenog glasovanja Predsjednik utvrduje da su ovla5teni dlanovi
DruStva jednoglasno prihvatili prijedlog Odluke o davanju suglasnosti.

Toika 5.

Peta todka dnevnog reda se odnosi na dono5enje Odluke o prijenosu
knjigovodstvene vrijednosti investicijskog ulaganja iz projekta DORIBIS. Odluka
se odnosi na to tko 6e upravljati imovinom nakon zavr5etka projekta, ona 6e se
provesti po odobrenju SAFU-a. Gradevinska parcela na kojoj je izgradena zgrad,a
novog tehnolo5kog parka je u vlasni5tvu Poduzetnidkog inkubatora OSVIT. MPC
je nositelj projekta DORIBIS i u svojim knjigama vodi poslovanje, ali bi po
zavr5etku projekta imovinu trebalo upisati u imovinu Poduzetnidkog inkubatora
OSVIT, MPC-a i Opiine Magadenovac sukladno udjelima partnera u trolkovima
provedbe projekta i upisati kao suvlasnici nekretnine u zemlji5noj knjizi.

Predsjednik otvara raspravu po iznesenoj Odluci te kako se za raspravu
nitko ne javlja, Predsjednik zakljuduje raspravu i stavlja prijedlog Odluke o



!'

prij enosu knj igovodstvene vrij ednosti investicrj skog ulaganj a iz proj ekta DORIBIS
na glasovanje.

Nakon provedenog glasovanja Predsjednik utvrduje da su ovla5teni dlanovi
Dru5tva j ednoglasno prihvatili prijedlog Odluke.

Predsjednik zakljuiuje rad Skup5tine u 12:55 sati.

ZAPISNIiAR.

Ivana AlSi6, dipl. oec.

V/
fr/i/b'

PREDSJEDNIK:

Zoran Kovad, dipl. ing. polj.\---'-:r?
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